



## Rawatan - rambut penjagaan - SOCO

### KERAMINE H PROFESIONAL - JATUH LINE KERAMINE H PROFESIONAL - LINEA ANTICADUTA



**SOCO**  
PROFESIONAL

✉ bbazar@globelife.com

☎ +39 0331 1706328

### KERAMINE H PROFESIONAL - JATUH LINE KERAMINE H PROFESIONAL - LINEA ANTICADUTA

Soco, terima kasih kepada pengalamannya dalam bidang penyembuhan dan tricologico, memutuskan untuk kembali kepada asal-usul jenama bersejarah yang telah sentiasa menikmati reputasi yang kukuh : KERAMINE H. Kelahiran garis H KERAMINE PROFESIONAL yang memenuhi keperluan untuk mengembalikan produk semula jadi dan ditandatangani Keramine H profesional saluran terapeutik, manakala yang menawarkan kedudukan harga yang kompetitif. Talian ini dicirikan oleh produk-produk yang mengandungi bahan-bahan aktif seperti keratin yang inovatif dan berkesan, bahan yang hadir pada rambut, dan formula berpaten boleh mengekalkan struktur rambut. KERAMINE H PROFESIONAL bertindak balas dalam yang komprehensif, berkesan dan selamat untuk pelbagai keperluan pasaran dengan menawarkan baris yang berbeza rawatan sesuai untuk semua jenis keperluan.

#### - LINE ANTI- DROP \*

Ia adalah baris dicirikan oleh formula dipatenkan dan aktif yang inovatif dan berkesan dalam mencegah keguguran rambut. Yang KAPILARINE

#### ANTI- RAMBUT KERUGIAN SYAMPU \*

Vitamin PP berasaskan, perlahan-lahan membersihkan kulit dan rambut, memberi kekuatan dan daya hidup kepada terima kasih rambut untuk tindakan merangsang itu. Boleh digunakan dengan kerap.  
pembungkusan :. botol 500 ml dan 1000

#### TUBE

#### ANTI- DROP \* - berasaskan Kapilarine

Rawatan saintifik yang optimum untuk toning kulit dan mencegah kehilangan rambut disebabkan oleh bahan aktif, Kapilarine, persatuan empat kilang : Kigelia Africana, Clary Sage, Cinnamon, Ginkgo biloba. Kapilarine yang bertindak ke atas faktor-faktor yang menyebabkan keguguran rambut : ia menghalang enzim 5- alfa reduttasi, memperbaiki peredaran mikro pada kulit kepala, mengawal rembesan sebum membantu untuk merangsang pertumbuhan fisiologi rambut, menjadikannya lebih kuat. Tindakan bahan

aktif dipertingkatkan dengan kompleks ekstrak tumbuhan lada melukakan hati dan merah, nota, toning dan merangsang keupayaan.

Pakej :. 6 ml botol dalam pek 20 pcs

\* yg membantu kosmetik untuk melindungi rambut anda dengan kecenderungan untuk jatuh.